
  P R O T O K Ó Ł   NR  III/2014 

z posiedzenia sesji Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 23 grudnia 2014 roku 

 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1200 z przerwą 15-minutową w godz. 1305 – 1320 i trwało 

do godz. 1350. 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. Obecnych 13 radnych. Nieobecni radni: Wiesław 

Gomółka – usprawiedliwiony, Paweł Lorens – nieusprawiedliwiony. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: 

      - Jan Omachel 

      - Alicja Fejkiel-Guzik 

      - Grażyna Rugiełło 
 
 

(lista obecności w załączeniu) 

 - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne. 
 

 

 Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał 

oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Krościenko Wyżne na 2014 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko 

Wyżne na 2014 rok. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2014-2022. 

9. Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2015 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krościenko Wyżne na lata 2015-2022. 

11. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady Gminy Krościenko Wyżne na 2015 rok. 

12. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Krościenko Wyżne na 2015 rok. 

13. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

14. Zamknięcie sesji. 
 

Ad. 1 

 Rozpoczynając III w kadencji sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący 

Rady – Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz obecnych na 

posiedzeniu. 

 

Ad. 2 
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 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – Antoni 

Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować prawomocne 

uchwały. Zauważył, że w sesji uczestniczy 12 radnych Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Ad. 3 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Wójt Gminy oraz radni nie złożyli wniosków o zmianę proponowanego porządku obrad, 

wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do jego przegłosowania. W głosowaniu 

jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła porządek obrad III Sesji Rady. 

 

Ad. 4 

 W punkcie czwartym przystąpiono do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do protokołu Nr II/2014 z II sesji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 15 grudnia 2014 r., wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – 

Antoni Dębiec zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymał się” od głosu 1 radny, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła PROTOKÓŁ NR II/2014 

z II Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 15 grudnia 2014 r. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec powitał radnego Stanisława Wierdaka, który wszedł 

na salę narad. Od tej pory w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

 

Ad. 5 

 Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy 

za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach”.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że w okresie międzysesyjnym odbyły się następujące 

działania: 

1) zakończono i odebrano zadanie pn. „Remont budynku Ośrodka Zdrowia /SPGZOZ/ na 

działce nr ew. 4129 przy ul. Szkolnej w Krościenku Wyżnym”. W ramach zadania 

wykonano elewację budynku, wyremontowano schody, wykonano płytkę odbojową, 

pomalowano dach oraz wykonano ocieplenie stropu; 
2) na obecny rok zakończono prace przy budynku „Spółdzielczym”. Taki wynik jest 

działaniem odstąpienia od umowy przez wykonawcę ze względu na nieterminową 

realizację wykonywanych przez niego prac. Ww. odstąpienie wykonawcy od umowy 

zostało sporządzone na piśmie. Dokonano inwentaryzacji dotychczas wykonanych 

prac, których koszt wyniósł ok. 366 tys. zł. Kwota ta zostanie wypłacona wykonawcy. 

W związku z odstąpieniem od umowy na wykonawcę została nałożona kara umowna 

wynosząca ok. 49 tys. zł. Kwota ta zostanie potrącona z przysługującego wykonawcy 
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wynagrodzenia. Dlatego też zadanie polegające na remoncie budynku „Domu 

Spółdzielczego” zostało na obecny rok zakończone i odebrane, a na dokończenia tego 

zadania w przyszłym roku zostanie jeszcze przeznaczona kwota w wysokości ok. 125 

tys. zł.; 
3) wykonano zadanie pn. „Monitoring Domu Ludowego w Pustynach i terenu wokół 

budynku”. Zadanie zrealizowane w ramach środków stanowiących fundusz sołecki 

zostało odebrane, a koszt jego realizacji wyniósł 5 999,94 zł.; 
4) rozstrzygnięto przetarg na zimowe utrzymanie dróg na terenie Gminy. W czasie 

wyznaczonym na składanie ofert wpłynęły 2 oferty. Na wykonawcę zadania wybrano 

ofertę złożoną przez Pana Jerzego Liputa. Oferta ta stanowiła ofertę najkorzystniejszą 

pod względem zaoferowanych przez wykonawców cen; 
5) rozstrzygnięto przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu 

Gminy w 2015 roku. W postępowaniu przetargowym jako najkorzystniejszą wybrano 

ofertę firmy REMONDIS, a więc wykonawcy dotychczas realizującego odbiór 

odpadów z terenu Gminy; 
6) rozstrzygnięto konkursy na realizację zadania z zakresu pomocy społecznej pn. 

„Realizacja usług opiekuńczych, w tym specjalistycznych usług opiekuńczych nad 

osobami, które z powodu wieku, choroby lub innych przyczyn wymagają pomocy 

innych osób oraz specjalistycznych usług opiekuńczych świadczonych na rzecz osób 

z zaburzeniami psychicznymi w 2015 r.” oraz zadania „Dowóz i opieka nad dziećmi 

niepełnosprawnymi z terenu Gminy Krościenko Wyżne do Ośrodka Rehabilitacyjno-

Edukacyjno-Wychowawczego w Krośnie w 2015 r.”. W czasie wyznaczonym na 

składanie ofert na wykonanie ww. zadań wpłynęło po 1 ofercie na każde z nich. Na 

wykonawcę zadania polegające na realizacji usług opiekuńczych w 2015 roku 

wybrano Podkarpacki Oddział Okręgowy PCK w Rzeszowie, zaś zadanie polegające 

na opiece i dowozie dzieci niepełnosprawnych do Ośrodka Rehabilitacyjnego w 2015 

roku realizować będzie Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem 

Umysłowym Koło w Krośnie. 
 

Następnie Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił informację o wydanych zarządzeniach 

w okresie międzysesyjnym, tj. w okresie od dnia 13 listopada 2014 r. do dnia 18 grudnia 

2014 r. (informacja w załączeniu).  

 

W otwartej dyskusji głos zabrał Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec, który zapytał o 

ewentualny plan zagospodarowania terenu przy budynku Ośrodka Zdrowia. Przewodniczący 

Rady zaznaczył, iż remont Ośrodka Zdrowia przebiegł szybko i sprawnie w związku z czym 

wypadałoby dokończyć sprawę zagospodarowania tego terenu. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, iż istnieje pewna koncepcja zagospodarowania tego 

terenu, lecz konkretnego planu jeszcze nie ma. Dodał, że głównym celem jest wykonanie 

ogrodzenia tego terenu i wykonanie parkingu na wolnej przestrzeni od południowej strony 

budynku.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował zgromadzonych, iż w dniu dzisiejszym podpisał 

powołanie nowego Dyrektora Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej. Wyjaśnił, iż stanowisko to z dniem 1 stycznia 2015 roku obejmie lekarz Tomasz 

Marosz. 
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Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec odnosząc się do rozstrzygnięto przetarg na odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy zapytał o stawkę, jaka będzie 

obowiązywać w przyszłym roku za świadczone w tym zakresie usługi. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował, iż stawki za odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych przedstawiają się różnie w zależności od określonej frakcji. Dodał, iż stawki te 

są nieco wyższe. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec dopytał, czy w związku z tym nastąpi podwyżka w 

opłacie za tego rodzaju usługi. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wytłumaczył, że stawka za odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych nie powinna ulec zwiększeniu. 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał o okres w jakim realizowany będzie przetarg na zimowe 

utrzymanie dróg na terenie Gminy. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że przetarg na zimowe utrzymanie dróg na terenie 

Gminy dotyczy wyłącznie 2015 roku. 

 

Radny Edward Marszałek zapytał o koncepcję dokończenia modernizowanego budynku 

„Domu Spółdzielczego”. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że remont budynku „Domu Spółdzielczego” zostanie 

dokończony zgodnie z założeniami projektu przygotowanego pod przeprowadzenie procedury 

zamówienia publicznego na realizację tego zadania. Objaśnił, iż elementy kosztorysu, które 

już zostały wykonane przez wykonawcę zostaną z niego usunięte, zaś elementy niewykonane 

zostaną jeszcze raz ujęte w postępowaniu przetargowym tak aby firma, która zwycięży w 

przetargu zagwarantowała poprawne wykonanie elewacji. Wójt wytłumaczył, iż ciężko było 

porozumieć się z poprzednim wykonawcą co do wykonania elewacji budynku, bowiem 

istniało zagrożenie, iż elewacja ta zostanie zniszczona, gdyż wykonawca zamierzał 

wykonywać ją środkami chemicznymi, pomimo tego iż w przetargu założono piaskowanie. 

Ponadto wykonawca termin wykonania zadania wyznaczył na wiosnę przyszłego roku. Takie 

postulaty zgłaszane przez wykonawcę nie były do zaakceptowania, w związku z czym 

wykonawca zrezygnował z dalszej realizacji zadania.  

 

Radny Bolesław Pudłowski zapytał o przybliżony termin zakończenia prac przy budynku 

„Domu Spółdzielczego”. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że przybliżony termin wykonania prac to wiosna 

przyszłego roku. Termin ten związany jest z tym, iż większość prac tj. elewacja budynku oraz 

położenie płytek na schodach musi odbywać się przy zachowaniu odpowiedniej temperatury.  

 

Radny Bolesław Pudłowski zapytał, czy do czasu zakończenia remontu budynku „Domu 

Spółdzielczego” Urząd Pocztowy pozostanie w dotychczasowym miejscu. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, iż do tego czasu Poczta pozostanie w lokalu 

znajdującym się w budynku Domu Ludowego. Dodał, iż umowa z Pocztą Polską na wynajem 

tego pomieszczenia została przedłużona do końca maja 2015 roku.  
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Radny Piotr Kasperkowicz zwracając się do Wójta zapytał, czy częstotliwość odbioru 

odpadów komunalnych zostanie zachowana zgodnie z dotychczas obowiązującym w tym 

zakresie harmonogramem, czy też nastąpią jakieś zmiany. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel potwierdził, iż częstotliwość ta zostanie zachowana zgodnie z 

dotychczas obowiazującym harmonogramem.  

 

Radny Piotr Kasperkowicz zapytał o kwestię związaną z serwisem worków na odpady 

komunalne. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że w ogłoszeniu o udzieleniu zamówienia na usługę 

związaną z odbiorem i zagospodarowaniem odpadów komunalnych zamieszczono serwis 

worków, jednakże żaden z oferentów nie podjął się prowadzenia takiego serwisu. W związku 

z czym serwisowanie worków przez wykonawcę nie wejdzie w życie. 

 

Radny Piotr Kasperkowicz wyjaśnił, że może to lepiej, że tak się stało, bowiem wiele gmin 

posiada złe doświadczenia w tej materii. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, iż żaden z oferentów nie podjął tematu serwisowania 

worków pomimo tego, iż było to punktowane. Wójt wyjaśnił, że w tej chwili w kryteriach 

oceny oferty oprócz ceny można wprowadzić jeszcze inne kryteria oceniania. Dlatego też 

wprowadzono serwis worków, ale żaden z oferentów nie zdecydował się na takie 

serwisowanie. 

 

Radny Krzysztof Ronowski pozostając przy temacie worków, zwrócił uwagę na przepisy 

obowiązującego w naszej gminie regulaminu utrzymania czystości i porządku, który mówi o 

tym, że mieszkańcy sami zaopatrują się w odpowiednie worki. Radny objaśnił, że właśnie z 

tego powodu firmy prawdopodobnie nie zdecydowały się na taki serwis. 

 

Więcej głosów nie zabrano. 

 

Ad. 6 

 W punkcie szóstym porządku obrad przystąpiono do podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2014 rok. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił przedmiotowy projekt uchwały (projekt uchwały w 

załączeniu). Stwierdził on, że w związku ze zbliżającym się końcem roku budżetowego 

zachodzi potrzeba dokonania stosownych zmian w zakresie preliminarza do Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Krościenku Wyżnym 

na 2014 rok. Zmiany te związane są z dokonaniem przesunięć w zakresie zadań na których 

pozostały środki do wykorzystania i ich przesunięcia na zadania wykonane w wyższych niż 

zaplanowano kwotach. Wyjaśnił także, iż zmiany te uwzględniają także dodatkowe środki 

pochodzące z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych jakie 

udzielono w ciągu obecnego roku. Podsumowując Wójt zaznaczył, iż Gminny Program 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok zamknie się w kwocie 

69 404,68 zł, a przedmiotowe zmiany w zakresie preliminarza wydatków do tegoż Programu 

zostały dokładnie omówione na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o opinię Komisji. 

 

Radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, że 

Komisja w dniu 19 grudnia 2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 

głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR III/ 12 /2014 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2014 rok 
(uchwała w załączeniu).  

 

Ad. 7 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Krościenko Wyżne na 2014 rok. 

  

Skarbnik Gminy – Grażyna Rugiełło przedstawiła projekt ww. uchwały wg zwiększeń oraz 

zmniejszeń w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach klasyfikacji budżetowej 

(projekt uchwały w załączeniu). W szczególności stwierdziła ona, że:  

1) zwiększa się plan dochodów o kwotę 230 357,94 zł, w tym: 

a) w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa w kwocie 48 897,00 zł – dochody bieżące; 

b) w dziale 758 – Różne rozliczenia w kwocie 78 050,00 zł – dochody bieżące; 

c) w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego  w kwocie 103 410,94 zł – 

dochody majątkowe; 

2) zwiększa się plan wydatków o kwotę 230 357,94 zł, w tym: 

a) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 176 857,94 zł – wydatki bieżące; 

b) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 47 000,00 zł – wydatki bieżące; 

c) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 5 000,00 zł – 

wydatki bieżące; 

d) w dziale 926 – Kultura fizyczna w kwocie 1 500,00 zł – wydatki bieżące; 

3) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 2 352,54 zł, w tym: 

a) w dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza w kwocie 2 000,00 zł – wydatki 

bieżące; 

b) w dziale 926 – Kultura fizyczna w kwocie 352,54 zł –wydatki bieżące; 

4) zwiększa się plan wydatków o kwotę 2 352,54 zł, w tym: 

a) w dziale 854 – Oświata i wychowanie w kwocie 2 000,00 zł – wydatki bieżące; 

b) w dziale 926 – Kultura fizyczna w kwocie 352,54 zł –wydatki bieżące. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o opinię Komisji. 

 

Radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, że 

Komisja w dniu 19 grudnia 2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 

głosy „za” (jednogłośnie). 
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Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapytał, o kwotę nadwyżki budżetowej za 2014 rok. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wytłumaczył, że przewidywana kwota nadwyżki budżetowej za 

2014 rok winna wynieść ponad 500 tys. zł. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR III/ 13 /2014 w 

sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2014 rok (uchwała 

w załączeniu).  

 

Ad. 8 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 

2014-2022. 

 

Skarbnik Gminy – Grażyna Rugiełło przedstawiła projekt ww. uchwały (projekt uchwały  

w załączeniu). Stwierdziła ona, że w związku z uzyskaniem dodatkowych dochodów oraz 

zaplanowanymi inwestycjami dokonuje się zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krościenko Wyżne na lata 2014-2022 określonej w załączniku nr 1 do uchwały nr 

XXXII/260/2013 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 19 grudnia 2013 roku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2014-2022. 

W związku z tym: 

1) zwiększa się dochody ogółem w roku 2014 o kwotę 1 127 284,34 zł, w tym: 

a) zwiększa się dochody bieżące o kwotę 501 626,73 zł, 

b) zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 625 657,61 zł, 

2) zwiększa się wydatki bieżące w roku 2014 o kwotę  722 878,75 zł, w tym: 

a) zmniejsza się wydatki na wynagrodzenia i składki od nich naliczane o kwotę 

19 191,50 zł, 

b) zwiększa się wydatki związane z funkcjonowaniem organów JST o kwotę  

511 272,85 zł, 

c) zwiększa się wydatki na świadczenia na rzecz osób fizycznych o kwotę  215 260,05 zł, 

d) zwiększa się dotacje na zadania bieżące o kwotę 21 230,00 zł, 

e) zmniejsza się wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których mowa  

w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3, w części związanej z realizacją zadań jednostki samorządu 

terytorialnego o kwotę 5 692,65 zł; 

3) zwiększa się wydatki majątkowe w roku 2014 o kwotę 404 405,59 zł. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o opinię Komisji. 

 

Radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, że 

Komisja w dniu 19 grudnia 2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 3 

głosy „za” (jednogłośnie). 
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Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR III/ 14 /2014 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krościenko Wyżne na lata 2014-2022 (uchwała w załączeniu).  

 

Ad. 9 

 Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poinformował obecnych, że przy uchwalaniu 

budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2015 rok obowiązuje procedura uchwalania budżetu 

określona w uchwale Nr XXXVIII/263/10 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia  

28 października 2010 r. w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

 

I. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej.  
 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt uchwały budżetowej Gminy Krościenko 

Wyżne na 2015 rok (zarządzenie Nr III/533/2014 Wójta Gminy Krościenko Wyżne z dnia 13 

listopada 2014 r. w sprawie projektu uchwały budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2015 

rok oraz zarządzenie Nr IV/6/2014 Wójta Gminy Krościenko Wyżne z dnia 16 grudnia 2014 

r. zmieniające zarządzenie w sprawie projektu uchwały budżetowej Gminy Krościenko 

Wyżne na 2015 rok - w załączeniu). Stwierdził on, że projekt budżetu Gminy Krościenko 

Wyżne na 2015 rok został opracowany na podstawie planowanej przez Ministerstwo 

Finansów subwencji ogólnej wraz z poszczególnymi jej częściami, dotacji celowych, 

szacunkowych dochodów własnych gminy oraz przewidywanego wykonania budżetu gminy 

w roku bieżącym przy uwzględnieniu prognozowanych cen towarów i usług, stopy inflacji i 

innych współczynników, uwzględniając wytyczne do projektowania budżetu zawarte w 

strategii rozwoju gminy. Szczegółowo projekt budżetu na 2015 rok został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. I tak: 

1) dochody budżetu gminy w 2015 roku prognozowane są w wysokości 13 438 585,88 

zł. Ogólnie projekt budżetu zabezpiecza w pełni bieżące potrzeby finansowe w zakresie 

utrzymania infrastruktury oraz jednostek organizacyjnych, a więc zabezpiecza tzw. 

wydatki sztywne takie jak: oświata, pomoc społeczna czy dotacja dla Gminnej Biblioteki 

Publicznej. Budżet ten zabezpiecza wszystkie zadania własne gminy, a ich realizacja 

znajduje pokrycie w środkach finansowych na ich realizację; 

2) wydatki budżetu gminy w 2015 roku prognozowane w wysokości 12 838 585,88 zł są 

mniejsze o 600 000,00 zł, gdyż przewidują spłatę zaciągniętego kredytu; 

3) wydatki bieżące zostały zabezpieczone w całości na łączną kwotę 11 942 742,99 zł; 

4) wydatki na inwestycje i zakupy inwestycyjne prognozowane w kwocie 895 842,89 zł; 

5) dodatkowo budżet w 2015 roku zasili nadwyżka budżetowa z 2014 roku w kwocie 

ponad 500 000,00 zł; 

6) Minister Administracji i Cyfryzacji zatwierdził przedłożoną na 2015 rok przez 

Wojewodę Podkarpackiego listę zakwalifikowanych wniosków o dofinansowanie z 

budżetu państwa zadań w ramach rządowego programu przebudowy dróg lokalnych 

(tzw. Schetynówek). Z dofinansowanie tego wyremontowane zostaną drogi gminne tj. 

ulica Sportowa, Księża i Centralna; 
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7) dodatkowo podpisana umowa na dofinansowanie oświetlenia ulicznego ulicy 

Parkowej pozwoli na wykonanie tego zadania; 

8) wobec tego przewidywana kwota dochodów budżetu na koniec 2015 roku winna 

zamknąć się w granicach ok. 15 mln zł; 

9) w tej chwili do spłaty pozostają 2 kredyty: 

- kredyt z 2011 roku (kwota 1 500 000,00 zł) do spłaty pozostaje 600 000,00 zł, 

- kredyt z bieżącego roku w kwocie 2 100 000,00 zł. Przewidywana spłata kredytu  

to 7 lat (rocznie spłata wyniesie 300 000,00 zł). Przez 2 lata planowana spłata kredytu 

wyniesie 600 000,00 zł plus odsetki, później przez 5 lat po 300 000,00 zł. Obciążenie 

gminy kredytem pozostaje na bezpiecznym poziomie tzn. obciążenie roczne budżetu 

kredytem jest takie same, jak we wcześniejszych latach. Kredyty te nie zagrażają 

płynności finansowej gminy. Innych zobowiązań finansowych gmina nie posiada. 

 

II. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Skarbnik Gminy – Grazyna Rugiełło odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Rzeszowie, Zespół Zamiejscowy w Krośnie o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Krościenko Wyżne na 2015 rok – opinia pozytywna (kserokopia uchwały Nr VII/21/2014 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 4 grudnia 2014 r. - w 

załączeniu). Skarbnik Gminy – Grażyna Rugiełło odniosła się do punktów uwag Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. 

 

III. Odczytanie opinii i wniosków Komisji stałych Rady Gminy oraz ostatecznej opinii o 

projekcie budżetu Komisji Budżetu i Finansów. 
 

Radny Edward Marszałek - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 19 grudnia 2014 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2015 

rok oddając 5 głosów „za” (jednogłośnie). Komisja nie złożyła wniosków do projektu 

uchwały budżetowej (opinia w załączeniu).  

 

Radny Bolesław Pudłowski - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 19 grudnia 2014 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2015 

rok oddając 4 głosy „za” (jednogłośnie). Komisja nie złożyła wniosków do projektu uchwały 

budżetowej (opinia w załączeniu).  

 

Radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 19 grudnia 2014 r. po uwzględnieniu pozytywnych opinii: 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej 

Gminy Krościenko Wyżne na 2015 rok oddając 3 głosy „za” (jednogłośnie). Komisja nie 

złożyła wniosków do projektu uchwały budżetowej (opinia w załączeniu). 

 

IV. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy do wniosków stałych Komisji Rady Gminy. 
 

V. Odczytanie wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem sesji przez radnych, a nie 

uwzględnionych w projekcie uchwały budżetowej. 
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Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem wniosków stałych Komisji Rady oraz 

braku wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem sesji przez radnych przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu procedury budżetowej. 

 

VI. Przedstawienie ewentualnych autopoprawek Wójta Gminy do projektu uchwały 

budżetowej dotyczących wniosków komisji i radnych. 
 

Wójt Gminy – Jan Omachel nie zgłosił autopoprawek do projektu uchwały budżetowej 

Gminy Krościenko Wyżne na 2015 rok.  

 

VII. Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że w budżecie na 2015 rok udało się zapisać kilka 

zadań inwestycyjnych, a więc zadań, które w większości bezpośrednio dotyczą mieszkańców. 

Wśród zadań na 2015 rok: 

1. w pierwszej kolejności realizowane będzie zadanie dotyczące budowy oświetlenia 

ulicznego przy ul. Parkowej. Zadanie musi zostać rozliczone do końca marca 2015 r.; 

2. kolejnym zadaniem będzie przebudowa dróg gminnych tj. ul. Sportowej, ul. Księżej i 

ul. Centalnej. Zadanie to znajduje się na liście zadań ubiegających się o 

dofinansowanie, a lista ta została już zatwierdzona przez Ministra; 

3. następnie realizowane będą zadania inwestycyjne rozpoczęte w poprzednich latach, a 

więc zadanie dotyczące remontu ulicy Wójtowskiej. Zakres prac obejmie położenie 

masy bitumicznej na obecnej szerokości drogi; 

4. w dalszej kolejności realizowane będą zadania dotyczące tzw. ”centrum” 

miejscowości a więc zadania dotyczące m. in. ogrodzenia budynku Urzędu Gminy, 

ogrodzenia budynku i oświetlenia parkingu przy budynku Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Krościenku Wyżnym; 

5. powstaje także sprawa wykupienia działki położonej obok Urzędu Gminy przy ulicy 

Sportowej oraz zagospodarowanie tego terenu na parking przy Urzędzie Gminy od 

strony tejże ulicy; 

6. znajduje się też urządzenie drogi dojazdowej do Cmentarza oraz wykonanie parkingu 

przy Stadionie i Szkole. 

 

Podsumowując Wójt Gminy – Jan Omachel wyraził nadzieję, iż na podstawie środków jakie 

gmina otrzyma z rozliczonych dotacji, zadania inwestycyjne zaplanowane w budżecie na 

2015 rok winny zostać zrealizowane. Wójt wyjaśnił, że środki jakie wpłyną z rozliczonych 

dotacji będą przedmiotem dokonania zmian budżetowych w ciągu 1 kwartału 2015 roku. Wójt 

zaznaczył także, że środki zaplanowane dla poszczególnych jednostek organizacyjnych na 

2015 rok zostały zaplanowane w wystarczających kwotach. Poinformował, iż uszczupleniu 

ulegną środki przeznaczone na organizację klas zerowych w Szkole Podstawowej z uwagi na 

nieprzewidziane w budżecie przekazanie pieniędzy do gminy Miejsce Piastowe, za dzieci z 

terenu gminy uczęszczające do Szkoły Podstawowej w Zalesiu. Stwierdził, iż w obecnej 

chwili ciężko jest określić wysokość tejże kwoty za pierwsze półrocze 2015 roku, bowiem 

gmina Miejsce Piastowe nie przekazała jeszcze dokładnej kalkulacji kosztowej. Ponadto Wójt 

wyjaśnił, iż dopiero rozstrzygnięte w ciągu 2015 roku postępowania przetargowe wykażą 

wysokość zaoszczędzonych środków. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec poruszył sprawę remontu ulicy Grunwaldzkiej. 

Przewodniczący wytłumaczył, iż w obecnym roku nie udało się przeprowadzić remontu tejże 

ulicy m. in. z przyczyn leżących po stronie Urzędu Wojewódzkiego, który nie nadał ulicy 
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Grunwaldzkiej statusu drogi gminnej. W związku z tym Przewodniczący zapytał o sposób na 

rozwiązanie tejże sprawy i przeprowadzenie remontu. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że nie przyspiesza sprawy nadania ulicy Grunwaldzkiej 

takiego statusu, bowiem pozostaje jeszcze możliwość pozyskania środków na przedmiotowy 

remont w ramach środków przeznaczonych na remont dróg rolniczych.  

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec wyraził nadzieję, iż istnieje jeszcze szansa, że 

powróci podatek od lotniska. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował zgromadzonych, iż istnieje taka szansa, bowiem 

lotnisko zostało sprzedane. Wójt wyjaśnił, że nie posiada jeszcze informacji od komornika  

w jaki sposób  będzie wyglądać podział sumy uzyskanej z licytacji. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapytał, czy na obecną chwilę z terenu lotniska 

naliczany jest podatek. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że podatek nie jest jeszcze naliczany, bowiem nie ma 

jeszcze informacji o zmianie właściciela tego terenu. Wójt wytłumaczył, że w obecnej chwili 

w gminnej ewidencji gruntów i budynków jako właściciel widnieje Aero-kros. Uzupełniając, 

Wójt zauważył, iż od firmy Aero-kros nie naliczano podatku, bowiem z mocy ustawy była 

ona z niego zwolniona, z uwagi na prowadzenie działalności szkoleniowej. W związku z tym, 

że podmiot, który odkupił lotnisko tj. bank nie prowadzi działalności szkoleniowej, istnieje 

szansa na naliczenie podatku. 

 

Przewodniczący Rady - Antoni Dębiec przytoczył sprawę gminy Zabierzów, gdzie władze 

gminy zwróciły się do Komisji Europejskiej z petycją w sprawie polskich przepisów prawa 

podatkowego, które nie są spójne z przepisami unijnymi odnośnie podatków naliczanych z 

terenów lotnisk. W związku z tym Przewodniczący zaznaczył, iż istnieją szansę, aby przepisy 

w tej kwestii zostały zmienione i ujednolicone. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że pracownik monitoruje na bieżąco sprawę związaną z 

naliczaniem podatku od lotnisk. Ponadto Wójt zadeklarował zgromadzonym, iż w pierwszej 

kolejności przekaże informację dotyczącą podziału przez komornika sumy uzyskanej z 

licytacji. 

 

Radny Jan Omachel zwracając uwagę na stronę wydatkową budżetu na 2015 rok, odnoszącą 

się do planowanych inwestycji stwierdził, że tak naprawdę dwie inwestycje dotyczyć będą 

bezpośrednio Pustyn, tj. przebudowa dróg gminnych - ul. Księżej i ul. Centalnej oraz 

przebudowy drogi dojazdowej gminnej na cmentarz. Z tej przyczyny radny zaapelował, aby z 

nadwyżki budżetowej za 2014 rok zaplanować dla Pustyn dodatkowe inwestycje. Radny 

zwrócił uwagę, że ciągle otwarta jest kwestia dwóch ścieżek pieszo rowerowych tj. ścieżki od 

ulicy Centralnej do drogi krajowej oraz ścieżka od ulicy Granicznej do ulicy Księżej. Radny 

wyraził nadzieję, że istnieją spore szanse na uzyskanie zgody na budowę tych ścieżek. Radny 

dopytał Wójta, czy zadanie budżetowe na 2015 rok dotyczące budowy trybun na stadionie 

odnosi się wyłącznie do sporządzenia odpowiedniej dokumentacji projektowej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że w 2015 roku planowane jest wyłącznie 

przygotowanie odpowiedniej dokumentacji, z uwagi na organizację dożynek 

archidiecezjalnych na przełomie miesięcy sierpień/wrzesień. Z tej przyczyny, że miejscem 
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planowanym pod organizację tych uroczystości jest stadion należy powstrzymać pracę przy 

tym obiekcie. 

 

Radny Jan Omachel zapytał, czy założony monitoring przy Domu Ludowym w Pustynach 

obejmuje swym zasięgiem również plac zabaw w Pustynach. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował, że tam znajduje się kamera w wysokiej 

rozdzielczości, która obejmuje plac zabaw. 

 

Radny Piotr Kasperkowicz zawnioskował o wyremontowanie drogi na ulicy Wąskiej, której 

nawierzchnia jest w coraz gorszym stanie. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że z pewnością z pieniędzy w ramach środków na 

wydatkach bieżących uda się załatać ubytki jakie powstaną w nawierzchni. 

 

Radny Piotr Kasperkowicz zasygnalizował, że łatanie ubytków nawierzchni nie przyniesie 

zamierzonego skutku. Radny wyjaśnił, że nawierzchnia ulicy Wąskiej rozsypuje się w 

miejscach, w których droga była częściowo poszerzana lub już remontowana. W związku z 

czym sprawę kompleksowo rozwiązuje jedynie położenie nowej nawierzchni.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że zdaje sobie z tego faktu sprawę, dlatego w 

założeniach planu było m. in. doprowadzenie ulicy Wąskiej do statutu drogi gminnej. 

Wyjaśnił także, że takie działania z pewnością będą wymagały zgody mieszkańców ulicy 

Wąskiej. Wójt poinformował, iż z pewnością w przyszłości remont ulicy Wąskiej będzie 

brany pod uwagę. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zauważył, że dobrze byłoby powrócić do idei, która 

została podjęta na zebraniach wiejskich, a dotyczącej powołania grupy inicjatywnej, która 

spróbuje uzyskać zgody mieszkańców ulicy Wąskiej na poszerzenie i przeprowadzenie 

kompleksowego remontu. Przewodniczący wyjaśnił, że takie rozwiązanie zamknie 

definitywnie kwestie remontowe związane z tą drogą. Przewodniczący przypomniał, że temat 

ulicy Wąskiej na tej sali pojawiał się już kilkanaście razy, a Pan radny Ronowski niezliczoną 

ilość razy podejmował interwencje w tej sprawie.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel potwierdził, że jest w stanie podjąć się załatwienia tematu ulicy 

Wąskiej, lecz nie może zagwarantować ostatecznego efektu. 

 

Radny Krzysztof Ronowski odnosząc się do wypowiedzi poprzedników na temat ulicy 

Wąskiej stwierdził, że były już zbierane podpisy od mieszkańców ulicy Wąskiej i należy 

doprowadzić sprawę do końca. Radny przypomniał również, iż w miejscach, w których jest to 

możliwe należy wykonać odpowiednie odwodnienia i zabezpieczenia drogi. Radny zaznaczył, 

że istnieje szansa, aby na całej długości tejże ulicy (od ul. Mostowej po Rzeszowską), 

wykonać kompleksową nawierzchnię. 

 

Radny Krzysztof Podkul poruszył sprawę chodnika w Pustynach wzdłuż drogi krajowej S19. 

Radny wyjaśnił, że zdaje sobie sprawę, iż nie do końca jest to sprawa gminy, bowiem 

właścicielem chodnika jest Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, jednakże 

chodnik ten praktycznie na całej długości zsuną się do rowu. W związku z tym radny 

wystosował prośbę, aby monitować u GDDKiA zajęcie się tą sprawą.  
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Radny Krzysztof Ronowski uzupełniając wypowiedź radnego Krzysztofa Podkula, zwrócił 

uwagę, aby sprawę chodnika wzdłuż drogi S19 w gminie, rozwiązać kompleksowo, bowiem 

podobny problem z chodnikiem istnieje przy ulicy Rzeszowskiej. W związku z tym radny 

zaapelował, aby zwracając się do GDDKiA dodatkowo zawnioskować jeszcze m. in 

oświetlenie tej drogi oraz wybudowanie przejść dla pieszych w newralgicznych miejscach.  

 

Radny Janusz Szmyd zapytał o szanse na remontu oświetlenia Sali Gimnastycznej w Szkole 

Podstawowej. Wyjaśnił, iż związane jest to z tym, że drużyna tenisa stołowego ma duże 

szanse awansu do drugiej ligi, a przy obecnym stanie oświetlenia nie zostanie dopuszczona do 

rozgrywek, bowiem nie otrzyma certyfikatu. W takim przypadku powstanie potrzeba 

wynajmowania odpowiedniego pomieszczenia poza gminą. Radny wyjaśnił, iż remont 

oświetlenia tj. zamontowanie lamp nowej generacji z pewnością przyniesie oszczędności dla 

samej szkoły. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że w2015 roku oświetlenie Sali Gimnastycznej w 

Szkole Podstawowej zostanie zrobione. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, wobec czego Rada 

Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR III/ 15 /2014 tj. uchwałę budżetową 

Gminy Krościenko Wyżne na 2015 rok (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 10 

W punkcie dziesiątym porządku obrad przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2015-2022. 

 

Skarbnik Gminy – Grażyna Rugiełło przedstawiła projekt ww. uchwały (zarządzenie Nr 

III/534/2014 Wójta Gminy Krościenko Wyżne z dnia 13 listopada 2014 r. w sprawie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na 

lata 2015-2022 – w załączeniu). Stwierdziła ona, że podstawą do opracowania projektu 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2015-2022 jest wykonanie 

budżetu za trzy kwartały 2014 roku. W Prognozie przyjęto wzrost ogólnych kwot dochodów i 

wydatków w tych latach na podstawie wskaźników Ministra Finansów, Prezesa GUS, Opinii 

Instytutu Badań nad Gospodarką Rynkową i szacunków własnych. Wyjaśniła także, iż w sposób 

szczegółowy projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 

2015-2022 został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

 

Następnie Skarbnik Gminy – Grażyna Rugiełło odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie, Zespół Zamiejscowy w Krośnie o projekcie uchwały o 

wieloletniej prognozie finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2015-2022 (kserokopia 

uchwały Nr VII/21/2014 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 4 grudnia 2014 r. 

- w załączeniu). 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o opinie Komisji do projektu uchwały: 



14 

 

1) Radny Edward Marszałek – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że Komisja w dniu 19 grudnia 2014 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – oddano 5 głosów „za” (jednogłośnie); 

2) radny Bolesław Pudłowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska stwierdził, że Komisja w dniu 19 grudnia 2014 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 4 głosy „za” (jednogłośnie); 

3) radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, że 

Komisja w dniu 19 grudnia 2014 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

jednogłośnie oddając 3 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych:  

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR III/ 16 /2014  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na 

lata 2015-2022 (uchwała w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 15-minutową przerwę w posiedzeniu w godz. 1305-

1320. 

 

Ad. 11 

 Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: Zatwierdzenie 

planów pracy Komisji Rady Gminy Krościenko Wyżne na 2015 rok. 

 
Prowadzący posiedzenie oddał głos Przewodniczącym poszczególnych Komisji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne: 

1) radny Edward Marszałek – Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich, zapoznał obecnych z treścią planu pracy Komisji na 2015 rok. 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych:  

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z czym Rada Gminy zatwierdziła plan pracy Komisji Oświaty Kultury i Spraw 

Obywatelskich na 2015 rok (w załączeniu).  

 

2) radny Bolesław Pudłowski– Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, zapoznał obecnych z treścią planu pracy Komisji na 

2015 rok. 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych:  

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 
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- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z czym Rada Gminy zatwierdziła plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2015 rok (w załączeniu).  

 

3) radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił 

plan pracy Komisji na 2015 rok. 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych:  

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z czym Rada Gminy zatwierdziła plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na 

2015 rok (w załączeniu). 

 

4) radny Krzysztof Ronowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy 

Komisji na 2015 rok. 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 radnych:  

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne zatwierdziła plan pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2015 rok (w załączeniu). 

 

Ad. 12 

 W punkcie dwunastym przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: Przyjęcie planu 

pracy Rady Gminy Krościenko Wyżne na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec przedstawił radnym proponowany plan pracy Rady 

Gminy Krościenko Wyżne na 2015 rok (w załączeniu). 

 

W otwartej dyskusji radni nie zgłosili wniosków i uwag, w związku z czym prowadzący 

posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 13 

radnych:  

- „za” głosowało 13 radnych (jednogłośnie), 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła plan pracy Rady Gminy Krościenko 

Wyżne na 2015 rok (w załączeniu). 

 

Ad. 13 

 W dalszej części posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu 

w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”. 
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Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zwracając się do radnych, którzy nie złożyli jeszcze 

oświadczeń majątkowych na początek obecnej kadencji, przypomniał o terminie złożenia 

takiego oświadczenia, który upływa ostatniego dnia miesiąca grudnia. 

 

Radny Krzysztof Ronowski zwracając się do obecnych na posiedzeniu przedstawił informację 

dotyczącą programu Prosument realizowanego przez Narodowy Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. Radny wyjaśnił, że Program ten skierowany jest do osób 

fizycznych, wspólnot mieszkaniowych, które mogą sięgać po środki na tzw. energię z OZE 

(Odnawialne Źródła Energii), takie jak fotowoltaikę, mikrokogenerację, małe elektrownie czy 

też kolektory słoneczne. Radny zaakcentował, iż w związku z tym, że Program skierowany 

jest do osób fizycznych warto byłoby poinformować mieszkańców gminy o tym, iż w 

przyszłym roku, w lutym, rusza nabór wniosków organizowany przez banki, wybrane przez 

NFOŚiGW. Radny wyjaśnił, że ciekawostką tego Programu jest to, że ze 100% kosztów 

kwalifikowanych, część kwoty można pozyskać jako dotację, a drugą część kwoty można 

uzyskać jako pożyczkę oprocentowaną w wysokości 1%. Radny zaznaczył, że jedyną zasadą, 

o której należy pamiętać przy osobach fizycznych jest zastrzeżenie dotyczące tego, iż projekty 

inwestycyjne nie mogą być skierowane na produkcję energii na sprzedaż. Wobec tego użycie 

takiej energii może odbywać się jedynie w ramach potrzeb własnych, co obniża znacznie 

koszty takiej inwestycji. Wyjaśnił także, że zgodnie z zasadami przyjętymi w 2014 roku, 

kwota dofinansowania takiej inwestycji może sięgać granicy 40 % kosztów kwalifikowanych, 

zaś w 2015 roku 30 % tychże kosztów.  

 

Ad. 14 

 W ostatniej części posiedzenia, wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy Krościenko Wyżne - Antoni Dębiec podziękował wszystkim obecnym za udział 

w posiedzeniu, a następnie zamknął III Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:  

  Łukasz Lorens 

 

 

 
        PRZEWODNICZĄCY RADY 

         mgr Antoni Dębiec 

 


